
KS Tabor

RK sporoča - Te dni se oglašajo v stanovanjih krajanov Tabora
otroci s seznami članov RK in pobirajo članarinto za letošnje leto. Ker
nekateri krajani z nezaupljivostjo odpirajo vrata svojih stanovanj in
so v dvomih, ali naj članarino plačajo ali ne, sporoča odbora RK, da
je sklenil z osnovno šolo Ledina dogovor, po katerem so mladi
podmladkarji RK priskočili odboru na pomoč in se obvezali, da bodo
pobrali članarino v celotni KS. Člani RK pa naj brez dvomov plačajo
prispevek za članarino mlademu podmladkarju, ki bo pozvonil na
vratih njihovega stanovanja.

• * •

Se žellte priključiti na plinsko omrežje? - Ljubljanska Plinarna bo
letos po programu sanacijskih dol plinskega omrežja v obdobju april
- avgust opravljala sanacijska dela tudi v KS Tabor in sicer v
Vrhovčevi, Rozmanovi, llirski in Trubarjevi ulici. Dela so nujna zaradi
prehoda na zemeljski plin, prav tako pa tudi zaradi dotrajalosti
plinskega omrežja. Ob tem bodo obnovili tudi hišne plinske prik-
Ijučke. Ob izvajanju sanacijskih del bodo na plinsko omrežje lahko
priključili tudi vse nove potrošnike, ki sicer dos/ej plina niso imeli, so
pa interesenti za priključek. Ob tem velja seveda povedati, da stro-
ške, ki nastanejo v zvezi s sanacijo ali gradnjo novega hišnega
priključka, brmeneijo lastnike, oziroma upravljalce stavb.

Vsi hišni sveti, ali lastniki stavb omenjenih ulic naše KS, ki bi želeli
podrobnejše informacije v zvezi z možnostmi bodisi za usposobitev
že zgrajenih, bodisi novih priključkov na plinsko omrežje, naj pokli-
čejo DO Energetika, TOZD Plinarna Ljubljana, tovariša Kranjca, tel.
št. 552-841.

• • *

Začenja se razprava o statutu KS - Spremembe predpisov,
dopolnitve občinskega statuta, pa tudi vsakdanja praksa so bili
povod, da se je skupščina KS odločila sedanji statut, ki je bil sprejet
že v letu 1983, dopolniti, oziroma spremeniti v vseh tistih določbah,

_ki ne ustrezajo več dejanskemu stanju. Statutarna komisija, ki je zelo
"zavzeto in uspešno vodi Teodor Stojšin, se je lotila dela izredno
angažirano in že v januarju predstavila delovni osnutek dopolnje-
nega statuta razširjenemu predsedstvu KK SZDL ter svetu KS. Oba
organa sta dala še vrsto novih pobud, predvsem v pogledu krajevne
samouprave in delegatskega sistema ter vloge DPO v KS.

Že 4. in 5. marca bodo o dopolnjenem osnutku razpravljali pred-
stavniki vseh DPO in društev v KS, delegati sveta in skupščine KS, pa
komisije sveta ter vse delegacije, kakor tudi vsi tisti krajani, ki se
bodo odzvali vabilom na oglasnih deskah po hišah in ki se zanimajo
za novosti v statutu KS.

• • •

Strokovno poučni filmi za rezervne starešine - 19. februarja so
se na volilno programski konferenci sestali člani ZRVS Tabor -
Ledina. Ocenili so delo v preteklem mandatnem obdobju in se
dogovorili za naloge, ki naj bi jih opravili v letošnjem letu. Mednje
prav gotovo sodi kot najpomembnejša - aktivizacija dela organiza-
cije. Na konferenci so potastili spomin na nedavno umrlega pred-
sednika organizacije. Za novega predsednika so izvolili Igorja
Zupančiča. Ob koncu konference so si ogledali nekaj strokovno
poučnih filmov o modernem orožju in vojskovanju.

• * *

»Mafska srečan|a« bodo. - Letos bodo na Taboru organtzlraH *e-
petič po vrsti kulturno športno mainfestacijo, ki jo kratko imenujejo
»majska srečanja«. Ker bo to že pravi mali jubilej, se bodo še posebej
potrudili, da bodo letošnja srečanja še pestrejša in kvalitetnejša.
Srečanja bodo od 11. do 23. maja. Več poudarka bodo nameniti
tekmovanjem otrok, za katere naj bi srečanja pomenila nekakšne
»igre brez meja«. Razmišljajo tudi o tem, da bi se na Vačah srečali vsi
upokojenci naše občine. V srečanja se bodo vključili tudi Partizan
Tabor s svojimi slovesnostmi ob 80-letnici obstoja društva. Seveda
bodo tako kot vedno doslej v srečanjih, sodelovali tudi dijaki Doma
Tabor, pa učenci OŠ Ledina in otroci iz vrtca Tabor, vojaki vojašnice
4. julij. Prav tako se bo v prireditve vključil tudi Dom upokojencev s
svojim odlično pripravljenim programom. Kulturni delavci, ki so
krajani Tabora, bodo pripravili umetniški večer. Tudi stanovalci štu-
dentovske stolpnice so obljubili sodelovanje. V društvu irvvalidov pa
se že vse leto pripralvjajona razstavo svojih izdelkov. ' ' ' . :

• * •

Potrebna je kompleksna rešitev prometnih tokov - Ko so dele-
gati v delegaciji za zbor KS razpravljali o osnutku dopolnitev prostor-
skih sestavin srednjeročnega družbenega plana občine Ljubljana
center 1986-1990 s programskimi zasnovami za nekatera ureditvena
območja, so se zavzeli za to, da na seji skupščine podajo pobudo, da

_ je v Ljubljani nujno potrebno urediti kompleksno rešitev prometnih
' tokov, ne pa parcialno za posamezna območja, kot se to dela zdaj in

kot je navsezadnje nakazano tudi v programskih zasnovah.
• * •

Počitniško varstvo je mitno - V letošnjih zimskih počitnicah je
bila KS Tabor določena za organizacijo počitniškega varstva šolarjev
Tabora in Ledine m morda še Vodmata. V šoli se je za varstvo
prijavilo 20 otrok. Člani DPM so pripravili vse potrebno za tolikšno
število varovancev toda kaj se je zgodilo? Prvi in drugi dan so prišli le
trije otroci, naslednje dni le nekaj več, tako, da so se organizatorji
odločili drugi teden počitnic voditi otroke kar v Vodmat. Reči je
treba, da otroci niso bili v ničemer prikrajšani, - programirane
aktivnosti so vse izpeljali. Zameriti pa je treba staršem, ki so v šoli
svoje otroke za varstvo prijavili, ne pa v varstvo tudi pošiljali. ,.

• • *

Predvsem skrb na socialnem področju. - V februarju je tudi
društvo upokojencev pripravilo svojo letno programsko konferenco.
Članstvo, ki je do zadnjega kotička napolnilo dvorano KS, je pozorno
in z odobravanjem prisluhnilo izčrpnemu poročilu predsednice dru-
štva Ančke Trtnikove in soglasno podprlo predlagani delovni pro-
gram za letošnje leto. Še bolj kot doslej bodo skupno z organizacijo
ZB delovali na socialnem področju in skušali sprotno reševati vse
probleme ne le svojega članstva, ampak starejše populacije na
splošno. Člani se bodo še bolj vključevaii v hišno samoupravo, saj je
tam neposredna baza za delovanje. Svojemu že doslej bogatemu
programu so dodali še ustanovitev sekcije za izlete, ki jo bo vodJla
Betka Manfreda in krožka za ročno pletenje pod vodstvom Vide
Meulove. Razmislili bodo tudi o ustanovitvi pevskega zbora. Sodelo-
vali bodo tudi v SZDL in njenih frontnih delih, krajevni samoupravi in
v delegatskem sistemu. Za dosedanje sodelovanje so na konferenci
prejeli od predstavnikov KK SZDL vse priznanje in pohvalo. Z
žalostjo pa so ugotavljali, da se tudi na Taboru v društvo mlajši
upokojenci malo vključujejo in bodo potrebni posebni napori, da bi
pridobili tudi te.
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